

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1983

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1983

1997

I. Nos. 33913-33940

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 1 July 1997 to 17 July 1997***

	<i>Page</i>
No. 33913. France and Bolivia:	
Convention for the avoidance of double taxation with respect to taxes on income and capital (with protocol). Signed at La Paz on 15 December 1994.....	3
No. 33914. France and Panama:	
Exchange of letters constituting an agreement on fiscal matters. Paris, 6 April 1995 and Panama, 17 July 1995.....	69
No. 33915. United Nations and Japan:	
Exchange of letters constituting an agreement concerning arrangements regarding the United Nations Conference on Disarmament Issues entitled "New Agenda for Disarmament and International and Regional Security" to be held in Sapporo, Japan, from 22 to 25 July 1997. New York, 8 July 1997	89
No. 33916. United Nations and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Exchange of letters constituting an agreement concerning arrangements regarding the Work Session on Geographical Information Systems, of the Economic Commission for Europe, to be held in Brighton, from 22 to 25 September 1997 (with annex). Geneva, 19 March and 9 July 1997	91
No. 33917. Austria and Union of Soviet Socialist Republics:	
Agreement concerning reciprocal film traffic. Signed at Moscow on 2 August 1956.....	93

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1983

1997

I. Nos 33913-33940

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 1^{er} juillet 1997 au 17 juillet 1997***

	<i>Pages</i>
N° 33913. France et Bolivie :	
Convention en vue d'éviter les doubles impositions en matière d'impôts sur le revenu et sur la fortune (avec protocole). Signée à La Paz le 15 décembre 1994 ..	3
N° 33914. France et Panama :	
Échange de lettres constituant un accord fiscal. Paris, 6 avril 1995 et Panama, 17 juillet 1995	69
N° 33915. Organisation des Nations Unies et Japon :	
Échange de lettres constituant un accord relatif aux arrangements en vue de la Conférence des Nations Unies sur les questions de désarmement intitulée « Nouveau programme pour le désarmement et la sécurité internationale et régionale » devant avoir lieu à Sapporo (Japon), du 22 au 25 juillet 1997. New York, 8 juillet 1997	89
N° 33916. Organisation des Nations Unies et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Échange de lettres constituant un accord relatif aux arrangements concernant la Session de travail sur les systèmes d'information géographique, de la Commission économique pour l'Europe, devant avoir lieu à Brighton, du 22 au 25 septembre 1997 (avec annexe). Genève, 19 mars et 9 juillet 1997	91
N° 33917. Autriche et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord relatif au trafic réciproque de films. Signé à Moscou le 2 août 1956	93